
Výňatky korespondence představitelů WDSF: 

 

Vážená Evo, vážený Františku, 

my, (WDSF) opravdu chceme poděkovat všem za vynikající práci, pomoc a podporu během 

Mistrovství světa WDSF v latinsko-amerických tancích, které se konalo v Ostravě. 

Bylo neuvěřitelné. Nikdy v životě jsme neviděli akci s takovým publikem. 

Děkujeme všem dobrovolníkům, a obzvláště tobě, Františku, za celou tvoji práci. 

Sportovci nikdy neměli takovou podporu publika jako tento víkend. 

Hotel hned vedle… Hala ideální pro toto mistrovství. 

… Děkuji za tvoje úsilí. 

My, WDSF, jsme velmi hrdí a velmi rádi za průběh MS  WDSF v latině. 

Jménem WDSF vám všem děkujeme za vše, co jste udělali. 

S pozdravem, 

WDSF 

Marco Sietas (sportovní ředitel WDSF) 

 

Vážená Evo, 

jak jsem se zmínil v Ostravě, mistrovství v latině bylo jedno z nejlepších, které jsme měli během 

posledních let, a chci poděkovat tobě i Františkovi za vynikající organizaci. 

… Ještě jednou děkuji a brzy na viděnou. 

Carlos (Carlos Freitag, prezident WDSF) 

 

Vážená Evo, vážený Františku, 

taková atmosféra, jaká byla v Ostravě, se přihodí jenom výjimečně a my všichni víme, kolik těžké 

práce, zkušeností a zdrojů musí být investováno do tak skvělé akce. Věřte, že si všichni považujeme 

veškerého úsilí. 

Děkuji a brzy se uvidíme na ME PD v Olomouci v květnu 2015. 

Verena (ředitel WDSF PD) 

 

Vážená Evo, vážený Františku, 

jménem WDSF PD jsem vám chtěl poděkovat za skvělé soutěže, které se konaly v sobotu a 

samozřejmě i v neděli v Ostravě. 

Všechny páry i všichni funkcionáři odjeli domů se skvělým suvenýrem a vzpomínkami na později. 

Některé věci se nepovedly, ale jsem si jistý, že se umíme vyvarovat podobným chybám. 

Nezapomeňte poděkovat všem lidem, kteří pomáhali k tomu, aby se soutěž stala nezapomenutelnou. 

Jsem si jistý, že to v televizi vypadalo skvěle, takové publikum potřebujeme pro všechny naše 

soutěže. 

Už se těším na soutěž v květnu. 

Jménem WDSF PD, 

Hubert De Maesschalck (sportovní ředitel WDSF PD) 


